
 

PROTOKÓŁ NR XLIV/18 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 28 września 2018 r. 

 

Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XLIV Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 

11 Radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni 

na obradach XLIV Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

2. Radna Alina Gościk, 

3. Radny Wieczysław Gościk, 

4. Radny Andrzej Konończuk, 

5. Radna Grażyna Kubiak, 

6. Radna Anna Petelska, 

7. Radna Dorota Popławska, 

8. Radna Małgorzata Popławska, 

9. Radna Katarzyna Rogacz, 

10. Radna Joanna Sołowiej, 

11. Radna Wiera Tarasewicz. 

 

Nieobecni Radni: Piotr Szutkiewicz, Bronisław Kazberuk, Monika Ratyńska, Grzegorz Borkowski. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do 

niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożone są protokoły 

obrad XLII i XLIII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić 

poprawki lub uzupełnienia do protokołów po czym zostaną one przyjęte i podpisane. 

 

Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. Były one również tematem wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 

września 2018 r. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
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 Wiesław Kulesza Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie następujących zmian: 

- w punkcie 9 lit. h - porządku obrad umieścić podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej na roboty 

budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, w oparciu o wniosek Parafii 

Prawosławnej p.w. Św. Apostoła Jana Teologa w Mostowlanach na dofinansowanie robót budowlanych 

w cerkwi.  

 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek zadając 

pytanie: 

„Kto z Radnych jest za zmianą porządku obrad i umieszczeniem w punkcie 9 lit. h: podjęcia uchwały w 

sprawie dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków?” 

Głosowało 11 radnych. 

Za – 11,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

Więcej żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zamianami a następnie poddał 

go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 11 radnych. 

Za – 11,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XLIV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku 

w zakresie weryfikacji uprawnień do świadczeń z pomocy społecznej: 

a) przedstawienie ustaleń Komisji Rewizyjnej z badania zarzutów podniesionych w skardze; 

b) podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku w zakresie weryfikacji uprawnień do świadczeń z pomocy 

społecznej. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

6. Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

7. Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy. 

8. Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2019-2022; 

b) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r.; 

c) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu gminy Gródek 

instrumentem płatniczym; 

d) zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty; 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

f) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

g) zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Gródek; 

h) dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

11. Sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołów obrad XLIII i XLIII Sesji Rady Gminy. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. Na obrady 

dotarła Radna Monika Ratyńska oraz Radny Bronisław Kazberuk. 

 

Ad 3. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Radna Alina Gościk prosiła o przedstawienie informacji w zakresie remontu ul. Cmentarnej w 

Gródku. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował, że zlecono wykonanie dokumentacji technicznej. 

Radna Wiera Tarasewicz zapytała czy jest szansa aby dokumentacja zostanie również wykonana na 

ul. Przechodnią w Gródku, co Wójt Gminy potwierdził. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad 4. 

W pierwszej kolejności Radny Janusz Michał Cimochowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przedstawił ustalenia komisji, odczytując protokół z badania zarzutów podniesionych w skardze na 
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działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie weryfikacji 

uprawnień do świadczeń z pomocy społecznej.  

 

(Protokół Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego protokołu oraz projektu uchwały nie wniesiono, 

w związku z czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie skargi na 

działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie weryfikacji 

uprawnień do świadczeń z pomocy społecznej została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/345/18 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

 Małgorzata Łuszyńska Skarbnik Gminy przedstawiła strukturę dochodów i wydatków. 

Wyjaśniła, iż art. 266 ust. 1 ustawy o finansach publicznych nakazuje przedstawienie organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i regionalnej izbie obrachunkowej, w terminie do dnia 

31 sierpnia informacji o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze. 

Wymóg ten został spełniony poprzez wydanie zarządzenia Nr 314/18 Wójta Gminy Gródek z dnia 

29 sierpnia 2018 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 

za pierwsze półrocze 2018 r. oraz z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury. 

Dodała, że sprawozdanie przedstawione również zostało Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku, 

która wydała w dniu 20 września 2018 r. pozytywną opinię, która został udostępniona Radnym. 

 Radna Monika Ratyńska zapytała czy dochody majątkowe są na razie na niskim poziomie 

ze względu na to, że dotacje uzyskane z Unii Europejskiej jeszcze nie zostały zrefundowane? 

 Małgorzata Łuszyńska Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to z tym związane.  

Radna Wiera Tarasewicz wspominała, że w uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej jest 

wzmianka o „działaniach podejmowanych przez organy…”. Prosiła o wyjaśnienie czy dotyczy to 

podatków. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że tak i mamy do czynienia z zaległościami, 

głównie takimi które ciągną się i rosną od wielu lat i wyegzekwowanie ich nie jest takie proste. Urząd 

Gminy ze swojej strony wystawia upomnienia oraz tytuły wykonawcze do Urzędów Skarbowych, 

na podstawie których działają komornicy. 

Więcej żadnych pytań i uwag w tym punkcie porządku obrad nie wniesiono. 
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(Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad 6. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie Komunalnego 

Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. było tematem obrad wspólnego  

posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 2018 r. 

Mirosław Gryko Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku ponownie 

przedstawił i zapoznał Radnych ze sprawozdaniem.  

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

(Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

  

Ad 7. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poinformował, iż stan opieki zdrowotnej na terenie 

Gminy był omawiany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

w dniu 27 września 2018 r.  

Głos zabrała Katarzyna Rogacz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy i odczytała informację złożoną przez Ośrodek Zdrowia w Gródku. 

 Radna Monika Ratyńska prosiła o wyjaśnienie czy takie podmioty jak Ośrodek Zdrowia są 

w jakikolwiek sposób zobowiązane do przedkładania Radzie Gminy sprawozdań? 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że przepisy prawa nie narzucają takich 

obowiązków. 

 Radny Janusz Cimochowicz zwrócił uwagę, że w informacji brakuje danych dotyczących ilości 

wydanych skierowań do specjalistów. 

 

(Informacja Ośrodka Zdrowia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poinformował, że informację dotyczącą działań 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Żadnych pytań i uwag do przedłożonej informacji nie wniesiono. 

 

(Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu) 
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Ad 9a. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2019-2022 Radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych 

Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 2018 r. 

Agnieszka Klebus inspektor Urzędu Gminy omówiła projekt Programu Ochrony Środowiska, 

wyjaśniając, ze obowiązek jego uchwalenia wynika z art. 17 ustawy Prawo ochrony środowiska 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w uchwalenia 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gródek na lata 2019-2022 została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/346/18 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9b.  

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

24 września 2018 r. 

 Małgorzata Łuszyńska Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji radni 

otrzymali poprawiony projekt uchwały, który różni się od poprzedniej wersji, gdyż pierwotnie wstawiono 

błędny numer sesji oraz obecnie dodano § 9, który ustala plan przychodów i kosztów dla samorządowych 

zakładów budżetowych, zgodnie z załącznikiem nr 6. Takich zapisów wymagają przepisy ustawy. 

 Żadnych pytań nie było i  Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 132 przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 (G. Kubiak) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/347/18 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9c. 
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Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu gminy Gródek instrumentem płatniczym 

Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 2018 r. 

Małgorzata Łuszyńska Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż dotyczy to założenia 3 terminali 

płatniczych umożliwiających dokonywanie mieszkańcom płatności bezgotówkowych w Urzędzie Stanu 

Cywilnego oraz na stanowiskach podatków i opłat lokalnych. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono i Przewodniczący Rady poddał go pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zapłaty 

podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu gminy Gródek instrumentem płatniczym została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/348/18 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9d. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on 

omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 2018 r. 

Urszula Wołosewicz inspektor Urzędu Gminy Gródek omówiła projekt uchwały , który jest 

wynikiem bieżącej analizy kosztów gospodarki odpadami komunalnymi, co pozwoliło na ustalenie iż 

możliwe jest obniżenie miesięcznej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami zbieranymi w sposób 

selektywny od dnia 1 października 2018 r. Porównała również stawki obowiązujące do tych 

proponowanych. 

   Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono i Przewodniczący Rady poddał go pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty została podjęta. 



 8 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy dodał, iż nowe stawki dotyczą jedynie odpadów zbieranych 

selektywnie i Gmina musi wywiązywać się ze wskaźników aby nie ponosić konsekwencji w postaci kar 

finansowych. 

 

(Uchwała Nr XLIV/349/18 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9e. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

24 września 2018 r. 

Stanisław Szemiot inspektor Urzędu Gminy omówił projekt uchwały, wyjaśniając iż przez 

przedmiotową drogę przebiega przejazd kolejowy i PKP poinformowało Urząd, że jeżeli przejazdy 

usytuowane są na drogach o nieuregulowanym statusie to zostaną rozebrane. Dodał, że takich dróg na 

terenie Gminy jest więcej, jednak pozostałe znajdują się na terenach Nadleśnictw. 

Radna Grażyna Kubiak pytała czy Gmina będzie posiadała informacje a temat dróg w 

Nadleśnictwach i czy te przejazdy kolejowe pozostaną? 

Stanisław Szemiot inspektor Urzędu Gminy wyjaśnił, że wystąpi z pismem do PKP o udzielenie 

takich informacji. 

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Gminy poddał 

go pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/350/18 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9f. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie 

oraz był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 

2018 r. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy wyjaśniła, iż uchwała została przygotowana w związku 

ze zmianami w przepisach i wejściu w życie ustawy o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia 
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udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/351/18 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9g. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

24 września 2018 r. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy wyjaśniła, iż większość zmian wynika również z wejścia 

w życie ustawy o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Ustawa wprowadza szereg zmian 

w pracy organów Gminy i omówiła najistotniejsze z nich, min. Głosowania w formie elektronicznej, 

wydłużenie okresu kadencji, sposób rozpatrywania skarg i powołanie nowej stałej komisji do tych celów, 

transmisje z obrad czy tez coroczny raport o stanie Gminy przedstawiany przez Wójta. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono i Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie Statutu Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/352/18 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9h. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 



 10 

Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 24 września 2018 r. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował o złożonym wniosku Parafii Prawosławnej p.w. Św. 

Apostoła Jana Teologa w Mostowlanach, który dotyczy dofinansowania robót budowlanych polegających 

na remoncie konstrukcji nośnej i odtworzeniu podłóg drewnianych na całej powierzchni w Cerkwi 

Parafialnej. Wniosek spełnia warunki określone w Regulaminie określającym zasady i tryb postępowania, 

udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Gródek. 

Pytań i uwag nie zgłoszono i Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XLIV/353/18 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10. 

Radna Alina Gościk podziękowała za poparcie wniosku o wykonanie sieci wodociągowych na 

ul. Agrestowej i Wrzosowej. Informowała, że wodociąg należy jeszcze wybudować na części 

ul. Jaśminowej, są tam działki budowlane, które z pewnością niebawem będą zabudowywane. Ponadto 

na ul. Wierzbowej w Gródku konieczne jest ustawienie lampy oświetleniowej, na zewnętrz szybko 

ciemnieje a część dzieci wraca tą ulicą do domów ze szkoły po zakończeniu zajęć pozalekcyjnych.  

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że jest duża szansa aby słup stanął w tym miejscu 

jeszcze w tym roku, należy zabezpieczyć środki w budżecie na ten cel. Niestety ze względu na m.in. 

konieczność zabezpieczeni środków finansowych na opłatę związaną z zalewem, o której mowa jest już od 

kilku miesięcy, byliśmy zmuszeni do wstrzymania drobniejszych inwestycji. 

Radna Katarzyna Rogacz wnioskowała o wycinkę krzaków przy posesji nr 26 w Sofpiolu, 

na zakręcie. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że w niedługim czasie droga w Sofipolu ma zostać 

wyrównana a krzaki wycięte. 

Radna Małgorzata Popławska poinformowała, że mieszkańcy ul. Błotnej w Gródku wnioskują 

o podsypanie i utwardzenie drogi. Samochody grzęzną przy wjazdach do swoich posesji. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że w planach jest kompleksowy remont i utworzenie 

czegoś na styl deptaku w kierunku Zarzeczan, połączony z przebudową mostku na rzece.  
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Radny Janusz Cimochowicz wnioskował o podsypanie i wyrównanie dogi gminnej Zubry – 

Mostowlany. Poinformował również, że opóźnia się wyrównanie i żwirowanie dróg powiatowych Zubki – 

Świsłoczany, na które Powiat Białostocki podpisał już umowę z Wykonawcą. Prosił o interwencję w tej 

sprawie Pana Wójta. Stwierdził również, że oświetlenie na wsiach powinno być włączone do godziny 

23:00 a nie tak jak dotychczas do godziny 22:00. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że Wójt nie może wpływać na wykonawcę prac, który 

ma podpisaną umowę z Powiatem Białostockim. Termin wykonania jest jeszcze zachowany i Powiat 

Białostocki czeka na realizację.  

Radna Grażyna Kubiak poinformowała, że droga do Dzierniakowa jest bardzo zakrzaczona, jest 

wąsko i niebezpiecznie, szczególnie na zakrętach. Taka sama sytuacja występuje na drodze do 

Piłatwoszczyzny. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że są to drogi powiatowe i zostanie to zgłoszone 

Powiatowemu Zarządowi Dróg.  

Radna Katarzyna Rogacz wnioskowała również o zabezpieczanie przed zimą i odmalowanie 

placów zabaw w Waliłach-Stacji i Pieszczanikach.  

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady zawrócił uwagę, że należy podjąć działania w celu 

zakupu rębaka co umożliwi odkrzaczanie poboczy. 

Radna Anna Petelska wnioskowała o utwardzenie drogi w Waliłach-Dworze między blokami. 

Studzienki na tej drodze są stale zasypywane, głównie podczas równania i należy to udrażniać. Jest to 

droga uczęszczana przez wielu mieszkańców. Dodała, że sołtys ze wsi Waliły wnioskowała o ustawienie 

znaku teren zabudowany na wjeździe do wsi i taki znak potrzebny jest również w Waliłach-Dworze przed 

blokami na drodze gminnej. Prosiła również o ustawienie na tej drodze znaku ostrzegawczego 

o zwierzętach gospodarskich – bydle. 

Wnioskowała również o ustawienie przenośnej toalety przy cmentarzu prawosławnym w Gródku. 

Radna Dorota Popławska prosiła o podsypanie zjazdu z ul. Polnej w Gródku do sklepu Arhelan. 

Dodała, że jest to co jakiś czas wykonywane, jednak po opadach piasek i żwir są wymywane i dziury 

powstają na nowo. 

Radna Wiera Tarasewicz wnioskowała o ujęcie w budżecie na 2019 r. wymiany chodników na ul. 

Południowej w Gródku. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że należy w pierwszej kolejności rozpatrzyć 

możliwości dofinansowania takiej inwestycji.  

Radny Andrzej Konończuk odnosząc się do przejazdów kolejowych na drogach niepublicznych 

dodał, że zostaną ona zlikwidowane i wnioski w celu ich zachowania można składać do PKP, co może 

dotyczyć w szczególności rolników dojeżdżających do pól i łąk. Prosił o przybliżenie informacji w zakresie 

dofinansowania dla mieszkańców wymiany pieców i termomodernizacji domów. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował, że w kwestii możliwości uzyskania 

dofinansowania na takie cele w dniu 5 października w Gminnym Centrum Kultury organizowane jest 
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spotkanie informacyjne przez Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku, do którego należy składać wnioski.  

Radna Monika Ratyńska wnioskowała o montaż progu zwalniającego w Załukach oraz 

ustawienie lustra na skrzyżowaniu.  

Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował, że taki wniosek trafił już do Powiatu 

Białostockiego. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad 11. 

Iwona Bilkiewicz sołtys Wiejek wnioskowała o wycinkę krzaków przy przystanku we wsi.  

Radna Grażyna Kubiak zgłosiła problem ze studzienką na ul. Tartacznej w Waliłach Stacji. 

Poinformowała również, że Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa rozpoczęła przyjmowanie 

wniosków w sprawie strat spowodowanych suszami.  

Radna Katarzyna Rogacz zwróciła uwagę na problem drogi w Królowym Moście, która w trakcie 

opadów deszczu zostaje wymywana, wnioskowała również o ustawienie tabliczek z numerami domów, 

które są w danej alejce. Ułatwi to dojazd do posesji.  

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 1 września wpłynęło pismo 

od mieszkańców wsi Zubry, które odczytał. 

 

(Pismo od mieszkańców wsi Zubry stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu) 

 

Jerzy Ostapczuk Dyrektor Gminnego Centrum Kultury zaprosił na najbliższe wydarzenia 

organizowane przez GCK, m.in. 520-lecie Gródka, imieniny Sońki w Słuczance, kino, czy też pokaz filmu 

„Wieś pływających krów”. 

Henryk Gorodowienko sołtys Bielewicz wnioskował o wycinkę topoli przy świetlicy wiejskiej 

oraz o dodatkowe oświetlenie przy budynku.  

Dorota Sulżyk redaktor naczelna Wiadomości Gródeckich zaprosiła od udziału w konkursie 

„Jesteśmy z nich dumni”, gdzie należy napisać tekst o ludziach, człowieku z naszej gminy, z których 

jesteśmy w jakiś sposób dumni. 

Danuta Garkowska Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gródku zaprosiła na Dzień 

Nauczyciela organizowany w Szkole Podstawowej w dniu 11 października oraz na Święto Szkoły 

Podstawowej w dniu 8 listopada.  

Radny Janusz Cimochowicz w nawiązaniu do pisma mieszkańców wsi Zubry przypomniał, 

iż wielokrotnie wnioskował o wykonanie placu zabaw we wsi, jednak wniosek rozpatrywany był 

negatywnie ze względu na niewielką ilość dzieci, co uniemożliwiało składanie wniosków o dofinansowanie 

z UE.  

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 
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Ad 12. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionych 

protokołów z XLII i XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLII Sesji Rady Gminy Gródek” 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XLIII Sesji Rady Gminy Gródek” 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły obrad 

XLII i XLIII Sesji Rady Gminy zostały przyjęte, a następnie zostaną podpisane. 

  

Ad. 13. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLIV Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLIV Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 103) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 3); 

6. protokół z badania zarzutów podniesionych w skardze na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku w zakresie weryfikacji uprawnień do świadczeń z pomocy społecznej (kart 

4); 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. (kart 16); 

8. uchwała Nr XLIV/345/18 (kart 2); 

9. Informacja Ośrodka Zdrowia (kart 1); 

10. Informacja dotycząca działań w zakresie ochrony przeciwpożarowej (kart 2); 

11. sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku (kart 3); 
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12. uchwała Nr XLIV/346/18 (kart 40); 

13. uchwała Nr XLIV/347/18 (kart 17); 

14. uchwała Nr XLIV/348/18 (kart 1); 

15. uchwała Nr XLIV/349/18 (kart 1); 

16. uchwała Nr XLIV/350/18 (kart 1); 

17. uchwała Nr XLIV/351/18 (kart 1); 

18. uchwała Nr XLIV/352/18 (kart 4); 

19. uchwała Nr XLIV/353/18 (kart 1); 

20. pismo mieszkańców wsi Zubry (kart 1) 

21. potwierdzenie odbioru materiałów na XLIV Sesję (kart 1). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                     Protokolant 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


